
 

 

 

 

 

 

ROMÂNIA 

JUDEȚUL NEAMȚ 

COMUNA SĂBĂOANI 

CONSILIUL LOCAL 

email: office@primariasabaoani.ro 

Tel: 0233.735009,  Fax: 0233.735183 

 

PROCES VERBAL 

  Incheiat astazi 27.04.2023, orele 15.00, in cadrul sedintei ordinare a 

Consiliului Local Sabaoani, pe luna aprilie 2023, convocata de catre Primarul 

Comunei prin dispozitia nr. 151 din  21.04.2023. 

  Nr.4340 din 27.04.2023 

 

            Lucrarile sedintei se desfasoara la sediul Primariei Sabaoani, in sala de sedinte. 

 La sedinta sunt prezenti fizic toti consilierii cu exceptia domnilor Robu Cezar si 

Ursache Gheorghe care participa online, mai participa domnul primar, doamna secretar general 

si cetateanul Balint Iosif. 

D-l presedinte deschide lucrarile sedintei si supune la vot procesul verbal de sedinta din 

data de 07.03.2023, care este aprobat de toti consilierii prezenti. In continuare d-l presedinte 

prezinta ordinea de zi si intreaba daca mai sunt propuneri. D-l primar propune includerea pe 

ordinea de zi a unui Proiect de hotarare privind aprobarea indreptarii erorii neinscrierii in PUG-

ul comunei Sabaoani a PUZ-ului elaborat de domnul Ciprian Robu si domnul Ioan Robu. D-l 

presedinte supune la vot ordinea de zi impreuna cu propunerea d-lui primar, care sunt aprobate 

de toti consilierii.  

In continuare se trece la analiza punctului 1 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 

privind aprobarea contului de executie al bugetului local al Comunei Săbăoani, pentru 

trimestrul I al anului 2023” Comisiile prezinta rapoartele. Au loc discutii. D-l Cobzaru Eugen 

solicita detalii privind cheltuielile efectuate pentru politia locala. D-na secretar general o invita 

pe d-na contabila sa ofere aceste detalii. Aceasta se conformeaza si ofera informatii in acest 

sens. D-l Cobzaru este de parere ca d-l primar ar putea sa renunte la unele cheltuieli (vouchere, 

norma de hrana). De asemenea d-l Cobzaru Eugen afirmă că d-na contabilă este plătită cu suma 

de 12000 lei +TVA și este de părere că nu se justifică această sumă. Consideră ca este foarte 

mult și ar trebui să se facă economii și de la acest capitol. D-l presedinte este de parere ca aceste 

drepturi trebuie acordate in mod obligatoriu si nu se pot negocia. Nemaifiind discutii d-l 

presedinte supune la vot  proiectul de hotarare care este aprobat de toti consilierii prezenti.  

In continuare se trece la analiza punctului 2 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre  

privind aprobarea aderării comunei Săbăoani, județul Neamț la parteneriatul Asociația 

Grupul de AcțiuneLocală (G.A.L) Iași Sud-Vest, pentru perioada 2023-2027``. Comisiile 

prezinta rapoartele. Au loc discutii. D-l Cobzaru intreaba daca noi nu putem reinfiinta GalValea 

Siretului. D-l primar raspunde ca nu deoarece celalete UAT-uri care au fost membre au aderat 

la alte GAL-uri. D-l presedinte supune la vot proiectul de hotarare care este aprobat de toti 

consilierii cu exceptia d-lui Martisca Lucian, care nu voteaza.  

In continuare se trece la analiza punctului 3 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 

privind aprobarea Regulamentului pentru stabilirea metodologiei cadru de repartizare a 
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terenurilor atribuite în baza Legii 15/2003, republicată, privind sprijinul acordat 

tinerilor pentru construirea unei locuinţe proprietate personală şi a criteriilor 

suplimentare de selecţie a solicitanţilor de loturi de teren pentru construire de 

locuinţe”.Comisiile prezinta rapoartele. Au loc discutii. D-l primar propune modificarea art. 3 

in sensul ca depunerea documentelor sa fie in perioada 1 iunie-30 iulie. Tot d-l primar propune 

amendarea proiectului dehotarare cu un articol nou prin catre sa se constituie comisia care va 

analiza aceste cereri si care va fi formata din 7 membri, 4 consilieri locali si 3 functionari ai 

aparatului de specialitate al primarului. Aceasta comisie va fi constituita prin dispozitia 

primarului. Neimaifiiind discutii d-l presedinte supune la vot proiectul de hotarare impreuna 

cu amendamentele propuse de catre d-l primar, care sunt aprobate de toti consilierii. 

In continuare se trece la analiza punctului 4 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 

privind aprobarea participării comunei Săbăoani la ”Programul privind casarea 

autovehiculelor uzate”. Comisiile prezinta rapoartele. D-l primar ofera detalii. D-l Antoci 

Iosif propune sa se aplice acest regulament pentru un nr. de 500 autoturisme. D-l presedinte 

supune la vot proiectul de hotarare impreuna cu amendamentul propus, propuneri care sunt 

aprobate de toti consilierii prezenti. 

In continuare se trece la analiza punctului 5 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărare 

privind ”Atribuirea în folosință gratuită cu drept de uz a unei suprafete de 4.00 mp  și o 

suprafață de 50 mp cu drept de servitute de teren domeniu public, SC DELGAZ GRID 

SA, în vederea alimentării cu energie electrică ”Alimentare cu energie electrică locuința 

Sescu Andrei, loc. Săbăoani, Fundătura Sunătoarei, jud. Neamț, lucrări întărire rețea”. 
Comisiile prezinta rapoartele. D-l primar ofera verbal detalii.D-l presedinte supune la vot 

proiectul de hotarare care este aprobat de toti consilierii prezenti. 

In continuare se trece la analiza punctului 6 de pe ordinea a de zi: ”Proiect de hotărâre 

privind ”Elaborare plan urbanistic zonal pentru autorizarea executării lucrărilor de 

construcții privind ”Realizare centru de educație profesională incluzând lucrul sub tensiune 

Roman, județulNeamț” SC POWER DESIGN SRL, în calitate de proiectant general pentru 

SC DELGAZ GRID SA”. Comisiile prezinta rapoartele. Nu sunt discutii. D-l presedinte 

supune la vot proiectul de hotarare care este aprobat de toti consilierii prezenti. 

In continuare se trece la analiza punctului 7 de pe ordinea a de zi: ”Proiect de hotărâre 

privind aprobarea ”Elaborare plan urbanistic zonal în vederea introducerii unui teren în 

intravilan pentru construire spații comerciale/servicii și racorduri la utilități”, extravilan 

com. Săbăoani, sat Traian, tarla ”LOT PLOT”, NC 52653 și NC 53620, beneficiar Dancă 

Dragoș Lucian și Mihoc Adrian.” Comisiile prezinta rapoartele. D-l primar ofera verabl 

detalii. D-l presedinte supune la vot proiectul de hotarare care este aprobat de toti consilierii 

prezenti. 

In continuare se trece la analiza punctului 8 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 

privind alocarea unor fonduri din bugetul local pe anul 2023 pentru organizarea 

hramurilor bisericilor din satul și comuna Săbăoani”. Comisiile prezinta rapoartele. D-l 

primar ofera detalii verbale in ce priveste activitatile desfasurate cu ocazia hramului bisericilor 

din comuna.  Au loc discutii. D-l Pal Florentiu propune suma de 10 mii lei pentru fiecare 

biserica cu exceptia bisericii din centru ”Sf Mihail Arhanghelul”, pentru care propune suma de 

16 mii lei. D-l primar propune 10 mii lei pentru hramul bisericii din Traian, 5 mii lei pentru 

celelalte biserici din comuna, 16 mii lei pentru biserica din centru si 100 mii lei pentru ziua 

comunei. D-l Martisca Lucian propune un pachet cu 25 mii lei pentru bisericile din comuna in 

afara de biserica din centru. D-l presedinte supune la vot propunerea d-lui Martiscă, pachetul 

de 25 mii lei pentru fiecare biserica si propunerea d-lui primar,16 mii lei pentru biserica din 

centru si 100 mii lei pentru zilele comunei, propuneri care sunt aprobate de toti consilierii.   

In continuare se trece la analiza punctului 9 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 

privind aprobarea tăierii unor arbori de pe domeniul public al comunei Sabaoani”. 



Comisiile prezinta rapoartele. Au loc discutii. D-l Cobzaru informeaza ca s-a deplasat pe teren 

si nu este de acord cu taierea arborilor si a propus un amendament privind toaletarea acestor 

arbori. D-l presedinte supune la vot amendamentul d-lui Cobzaru, care este aprobat de un nr. 

de 3 consilieir in persoana d-lor: Cobzaru Eugen, Bisoc Elvira, Ciobanu Cecilia, restul 

consilierilor se abtin. In continuare d-l presedinte supune la vot proiectul de hotararecare este 

aprobatde toti consilierii prezenti, cu exceptia d-lor: Cobzaru Eugen, Bisoc Elvira, Ciobanu 

Cecilia, care sunt impotriva.  

In continuare se trece la analiza punctului 10 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre  

privindprivind aprobarea realizării investiţiei si a indicatorilor tehnico-economici la 

obiectivul de investiţie Renovarea corp B Liceul Teoretic V. Alecsandri Săbăoani ”. 
Comisiile prezinta rapoartele. D-l primar ofera detalii suplimentare. D-l Cobzaru face referire 

la devizul general, fiind nemultumit deunele lucrari, cum ar fi desfacerea pardoselelor, 

distrugerea sobelor. D-l Cobzaru il intreaba pe d-l primar daca exista o cerere din partea 

conducerii liceului pentru aceasta lucrare si il jigneste pe acesta spunand ca este un hot, facand 

referire la tenculieile din devizul general. D-l Cobzaru intreba cati oameni de serviciu are liceul. 

D-l primar raspunde ca 2 barbati si 5 femei. D-l Cobzaru este de parere ca pot face ei aceasta 

lucrare, sa dea cu var. D-l Martisca Lucian propune sa fie pastrate sobele. D-l presedinte supune 

la vot proiectul de hotarare impreuna cu amendamentul d-lui Martisca de a pastra sobele, 

propuneri care sunt aprobate de toti consilierii, cu exceptia d-lor: Cobzaru Eugen, Ciobanu 

Cecilia si Bisoc Elvira, care sunt impotriva.   

In continuare se trece la analiza punctului 11 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 

pentru aprobarea includerii în Programul național de investiții  ”Şcoli sigure şi 

sănătoase" a clădirii Liceului Teoretic „Vasile Alecsandri”.” Comisiile prezinta rapoartele. 

Nu sunt discutii.D-l presedinte supune la vot proiectul de hotarare care este  aprobat de toti 

consilierii. 

In continuare se trece la analiza punctului 12 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 

privind aprobarea Planului anual de acțiune privind serviciile sociale administrate și 

finanțate din bugetul Consiliului Local Săbăoani, județul Neamț, pentru anul 2023”. 

Comisiile prezinta rapoartele. Nu sunt discutii.D-l presedinte supune la vot proiectul de 

hotarare care este  aprobat de toti consilierii. 

In continuare se trece la analiza punctului 13 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 

privind aprobarea achizitionării de saci pentru deșeurile din sticlă, în vederea colectării 

selective.” Comisiile prezinta rapoartele. D-l primar ofera detalii suplimentare si propune 10 

mii lei plus TVA. D-l presedinte supune la vot proiectul de hotarare care este  aprobat de toti 

consilierii. 

In continuare se trece la analiza punctului 14 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 

privind privind aprobarea închirierii unui tocător de crengișiresturivegetale, necesar 

pentru buna desfășurare a activității instituției Primăriei comunei Săbăoani, județul 

Neamț”. Comisiile prezinta rapoartele. D-l primar ofera detalii suplimentare. Au loc discutii. 

D-l Cobzaru il intreaba pe d-l primar daca s-a interesat cat costa un tocator. Acesta ii raspunde 

ca da. D-l Cobzaru propune ca amendament achizitionarea unui tocator. D-l Cobzaru este de 

parere ar trebui achizitionat un tocator si sa nu mai platim la altii chirie. In continuare d-l 

presedinte supune la vot amendamentul d-lui Cobzaru de a se achizitiona un tocator, care este 

aprobat de un nr. de 3 consilieri, in persoana d-lor: Cobzaru Eugen, Ciobanu Cecilia, Bisoc 

Elvira iar restul se abtin. Dupa aceasta, d-l presedinte supune la vot proiectul de hotarare propus 

de d-l primar care este aprobat de toti consilierii, cu exceptia d-lor: Cobzaru Eugen, Ciobanu 

Ceilia, Bisoc Elvira care se abtin 

In continuare se trece la analiza punctului 15 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 

privind aprobarea investiției, indicatorilor tehnico-economici și a proiectului 

tehnic+detalii de execuție nr.87/2022 pentru obiectivul ”Lucrări de sistematizare 



verticală,căi de acces și alei pietonale, parcaje și dotarea amplasamentului pentru 

investiția: Blocuri de locuințe destinate închirierii pentru tineri, canal tehnic+P+2E, 24 

apartamente, comuna Săbăoani, județul Neamț”. Comisiile prezinta rapoartele. D-l primar 

ofera detalii suplimentare. Au loc discutii. D-l Cobzaru este de parere ca d-l primar a venit cu 

un proiect de hotarare cu o valoare de aproximativ 200 mii euro care, comparativ cu un proiect 

de anul trecut care ar fi fost aproximativ100 mii euro. D-l Cobzaru ofera detalii suplimentare 

privind cheltuielile cu locurile de joaca si compara preturile din deviz cu cele de pe internet. 

D-l presedinte ii atrage atentia d-lui Cobzaru sa faca interventii civilizate, nu cu pareri 

rautacioase, nu cu jigniri. D-l primar se aseaza langa d-l Cobzaru si verifica fisa tehnica la acest 

proiect si ofera informatii suplimentare cu privire la grinzi si la alte materiale care se vor folosi. 

D-l presedinte supune la vot proiectul de hotarare care este  aprobat de toti consilierii, cu 

exceptia d-lor: Cobzaru Eugen, Bisoc Elvira, Ciobanu Cecilia care sunt impotriva. D-l Martisca 

este de parere ca primaria nu este depozit de materiale si nicio firma nu da garantie pentru 

lucrare cu materialele procurate de noi.  

In continuare se trece la analiza punctului 16 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 

privind aprobarea realizării investiției și a indicatorilor tehnico-economici la obiectivul 

de investiției ”Modernizare prin asfaltare str. Baladelor, str. Bujorilor, str. Cicoarei, str. 

Dumbravei și str. Toporasului” precum și a proiectului tehnic de execuție – PthE și 

Proiectul – D.T.A.C, conform proiect nr.200/2023”. Comisiile prezinta rapoartele. D-l 

primar ofera detalii la acest proiect. Au loc discutii. D-l Cobzaru intreaba ce latime vor avea 

drumurile. D-l primar raspunde variabila. D-l Cobzaru compara acest obiectiv cu asfaltarea 

drumului de la parau care anul trecut a costat circa 210 mii euro iar acum aceasta costa 360 mii 

euro fiind vorba de aproximativ aceeasi suprafata. D-l primar raspunde ca este vorba de solutia 

tehnica la fiecare investitie. D-l primar explica ca aceasta suma rezultata din deviz s-a marit si 

datorita cresterii preturilor. Mai mentioneaza ca la aceste 2 obiective, paraul si proiectul de 

astazi au fost folosite 2 solutii tehnice diferite. D-l Martisca Lucian ironic intreaba dece 

primaria nu cumpara asfalt si podete iar firma constructoare doar sa le imprastie. D-l Ciobanu 

Mircea il intreaba pe d-l primar daca a luat in calcul bransarea cetatenilor la canal. Acesta 

raspunde ca da si ca se vor asfalta strazile.  Dupa aceasta, d-l presedinte supune la vot proiectul 

de hotarare propus de d-l primar care este  aprobat de toti consilierii, cu exceptia d-lor: Cobzaru 

Eugen, Ciobanu Cecilia, Bisoc Elvira care se abtin, motivat defaptul ca pretul este prea mare. 

In continuare se trece la analiza punctului 17 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 

privind scoaterea definitivă din circuitul agricol a suprafeței de 7000 mp, teren 

extravilan, categoria de folosință pășune situat în comuna Săbăoani, punct Spate Sma, 

pentru proiectul de utilitate publică și interes local ”Construirea de locuințe nZEB plus 

pentru tineri/locuințe de serviciu pentru specialiști din sănătate și învățământ” din cadrul 

”Planului Național de Redresare și Reziliență”. Comisiile prezinta rapoartele. D-l primar 

ofera detalii suplimentare. Nu sunt discutii. D-l presedinte supune la vot proiectul de hotarare 

propus de d-l primar care este  aprobat de toti consilierii. 

In continuare se trece la analiza punctului 18 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 

privind scoaterea definitivă a suprafeței de 3500 mp, teren extravilan, categoria de 

folosință pășune situat în comuna Săbăoani, tarla Gropană lângă CFR, pentru Proiectul 

de utilitate publică și interes local ”Înființarea și dotarea unui centru de colectare prin 

aport voluntar (CAV) în comuna Săbăoani, județul Neamț” din cadrul ”Planului 

Național de Redresare și Reziliență”. Comisiile prezinta rapoartele. Nu sunt discutiiD-l 

presedinte supune la vot proiectul de hotarare propus de d-l primar care este  aprobat de toti 

consilierii. 

In continuare se trece la analiza punctului 19 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 

privind  stabilirea salariilor de bază pentru funcționarii publici și personalul contractual 

din cadrul familiei ocupaționale ”Administrație” din Aparatul de specialitate al 



primarului comunei Săbăoani”. Comisiile prezinta rapoartele. Nu sunt discutii.D-l presedinte 

supune la vot proiectul de hotarare care este  aprobat de toti consilierii. 

In continuare se trece la analiza punctului 20 de pe ordinea de zi: ”Proiect de 

hotărâreprivindrectificarea  bugetului local al comunei Săbăoani, pe anul 

2023.”Comisiile prezinta rapoartele. Nu sunt discutii.D-l presedinte supune la vot proiectul de 

hotarare care este  aprobat de toti consilierii. 

In continuare se trece la analiza punctului suplimentar propus de d-l primar ”Proiect 

de hotarare privind aprobarea indreptarii erorii neinscrierii in PUG-ul comunei 

Sabaoani a PUZ-ului elaborat de domnul Ciprian Robu si domnul Ioan Robu.” D-l primar 

ofera detalii suplimentare la acest punct. D-l Cobzaru Eugen recomanda sa fie verificata 

hotararea veche daca PUZ-uul este pentru cei 16500 mp. D-l presedinte supune la vot proiectul 

de hotarare care este  aprobat de toti consilierii, cu exceptia d-lui Cobzaru Eugen care se abtine.  

In continuare d-l primar prezinta Raportul de activitate pe anul 2022. 

Au loc discutii. D-L Martisca solicita un raport al Serviciului Public de Asistenta 

Sociala Sabaoani pentru cele 86 persoane beneficiare de servicii la domiciliu conform art. 129 

alin 11 ( anchete sociale). 

In contnuare d-l primar prezinta cereri: 

1. Vasile Iosif solicita cumparare teren concesionat strada Orizontului. 

2. Vacaru Adriana solicita cumpararea terenului situat in continuarea proprietatii din 

sat Traian, str. Calea Romanului. 

3. O cerere a cetatenilor din Traian care solicita masuri pentru limitarea vitezei drumul 

spre Alcedo. 

In continuare d-l primar informeaza ca in perioada 1-5 iunie d-na Balan Simona 

organizeaza un campus de baschet. 

 D-l Cobzaru intreaba in ce baza se platesc banii pentru Acor Neamt. Deasemena il 

intreaba pe d-l primar daca a primit vreo adresa pentru desfiintarea silozurilor si a morii. Acesta 

ii rapunde ca da si ca va primi raspuns la aceste adrese cu mentiunea ca primaria nu are atributii 

pe aceasta linie.  

In continuare d-l Cobzaru il roaga pe d-l primar sa-i spuna care este actul normativ care 

ii da voie sa modifice un proiect care a fost aprobat de Consiliul local si modificat de primar 

ulterior, cu referire la  amenajarea curtii corpul A a Liceului teoretic ”Vasile Alecsandri”. 

Nemaifiind discuții d-l presedinte declara închise lucrările ședinței. Drept pentru care 

am incheiat prezentul proces verbal intr-un singur exemplar care se pastreaza la dosarul de 

sedinta pe luna aprilie 2023. 

 

 Secretar general,           Președinte de ședință, 

            Ec. Robu Maricica                    Consilier, 

          Petrut Alexandru 

 

 

 

 
 


